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Abstract (en)
[origin: US4258448A] Water-soluble phosphoric acid esters which are prepared from polyols and/or epoxides, in some cases polycarboxylic acids
or their derivatives and phosphoric acids in the molar ratio 1:(0 to 1.5):(0.05 to 1.5), the sum of the numbers of mols of the carboxylic acids and
phosphoric acids being 2/3 to 3/2 of the number of mols of the alcohols, can be used as dispersing agents, liquefaction agents, levelling agents and
emulsifiers and builders in detergents.

Abstract (de)
In Wasser lösbare Phosphorsäureester, die aus Polyolen und/oder Epoxiden, gegebenenfalls Polycarbonsäuren oder ihren Derivaten und
Phosphorsäurenim molaren Verhältnis 1 : (0 bis 1,5) : (0,05 bis 1,5), wobei die Summe der Molzahlen der Carbonsäuren und Phosphorsäuren
das 2/3- bis 3/2 fache der Molzahl der Alkohole beträgt, hergestellt werden, können als Dispergiermittel, Verflüssigungsmittel, Egalisiermittel,
Emulgatoren, Builder in Waschmitteln verwendet werden.
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